
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatala

Irományszám :

Érkezett . 2017 DEC 2 t

	

Írásbeli kérdé s
Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012 . évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok feltenni

Dr. Seszták Miklós
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Lehetne-e hosszabb az élettartam 50 évnél? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert az
energiagazdálkodással, energiapolitikával, valamint a Paksi Atomer őmű Zrt.
működésével kapcsolatos kérdéseim vonatkozásában a Kormány tagjai közül Miniszte r
Úr illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Miniszter Úr!

A vonatkozó szakirodalom szerint az atomerőművek üzemidejét ma már 60 évre
tervezik, de lehet olvasni 80 éves üzemid ő engedélyezésérő l szóló határozatról is . A
technológiai fejlődés ugyanakkor azt is lehet ővé teszi, hogy a már üzemelő erőművek
üzemidejét meg lehessen hosszabbítani újabb évekkel vagy évtizedekkel .

Szakértői vélemények szerint így akár az is vizsgálandó lehet, hogy a Paksi Atomer őmű
blokkjai 50 éves üzemidejének lejártát követően a blokkok leállítása helyett azok
hogyan, milyen feltételekkel tudnának tovább m űködni .

Mindezek alapján a Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében
biztosított jogommal élve az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Folytatott-e vizsgálatot a Kormány vagy az MVM-csoport arról, hogy me g
lehetne-e hosszabbítani a Paksi Atomer őmű Zrt. atomerőművi blokkjainak
üzemidejét az újabb húsz évnyi üzemid ő lejárta után?

2. Ha igen, úgy milyen eredményre vezettek a vizsgálatok?

3. Mennyi lenne az újabb üzemidő-hosszabbítás becsült költsége?

4. Mit kellene cserélni a meglév ő blokkokon az üzemidő hosszabbításához?



5 . Ha nem folytattak az 1 . kérdés szerinti vizsgálatot, úgy tervezi-e ennek a
kérdésnek a megvizsgálását? Amennyiben nem is tervezi a vizsgála t
lefolytatását, úgy kérem, ennek indokait szíveskedjen ismertetni !

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . december 21 .

Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési képviselő
MSZP
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